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Randi Fechtenburg 

Over Hollufvej 12, 5220 Odense SØ 

2929 5871 | randi@daskfyn.dk 

Dato og mødetidspunkt: 
3.11-2020 
kl. 18 

Mødested:  Online på meet.google.com/msu-bois-ypk 

Deltagere: Rene, Mark, Trine, Kathrine, Jan, Jesper, Åse, Randi 
Afbud: Gitte, Peter 

Dagsorden 
O: Orientering, D: Drøftelse, B: Beslutning Referat: Randi 

1 Økonomi, hvordan ser det ud: beløb fra 
foreningspuljen skal tilbagebetales. 
Faarborg Midtfyn Kommune bliver medlem med 
alle skoler. 
 O-D 

Randi har skrevet til Foreningspuljen for at forhøre sig, om vi kan flytte bevillingen til næste 
skoleår. De er lige nu ved at finde ud af hvad de gør med de foreninger, der ikke har brugt deres 
midler pag. Corona restriktioner. Vi får besked og skal pt. ikke gøre noget.  
 
Fra 2021 bliver alle folkeskoler i Faaborg Midtfyn Kommune medlem af Kreds Fyn. De får rabat 
det første år, hvor de betaler ½ pris.  
Aftalen kom på plads efter et par møder hvor Christian Ditlevsen også har deltaget og budt ind på 
en stor aftale ang. kurser m.m. for alle lærer evt. pædagoger i kommunen som kommer til at løbe 
over de næste 3 år. Det er super godt for skoleidrætten ☺ 
Åse vil være tovholder på at genstarte idrætsnetværket i kommunen. 
 
Der vil komme en ekstra udgift til afvikling af finale håndboldstævnet i Svendborg pga. halleje. 

2 Mulige løsninger for gennemførsel af 
kredsstævner og regionsmesterskaber for DM 
aktiviteterne - D 

Der er kun få skoler, der har tilmeldt sig vores DM stævner. Der hvor det kan lade sig gøre, samler 
vi skolerne til et kredsfinalestævne. Tænker skolerne slutter med Kredsfinalestævne.  
 



2 
 

Vi ser nu, at der afholdes kredsmesterskab for volley, håndbold og fodbold. 
Basket har vi svært ved at få skoler til at deltage og atletik var der 1 skole tilmeldt. 

3 Aktiviteter indtil nu – hvilke er blevet afholdt? 
Kan vi flytte stævner eller tilbyde andet til 
skolerne? – D 
Opfølgning på håndbold 

Vi forsøger stadig at holde lidt gang i stævneaktiviteten, hvor vi tager ud og laver noget for de 
skoler, der er afviklere af stævnerne. De må ikke få besøg fra andre skoler, men vi kan lave lidt 
aktivitet for årgangene. Dette gælder især de steder hvor vi har foreninger til at stå for afviklingen. 
 
Vi arbejder på at Ollerup laver en lille aktivitetsdag, så denne dag også bliver til noget. 
 
Håndbold: Trine vil gerne hjælpe til, og stå som ansvarlig. Der er planlagt håndbold d. 28. jan i 
Ullerslev – Jan laver et program, 23. feb. i Aarup – Jesper/ Mark laver et program, 4. mar. i Ringe 
– Jan laver et program. Hvis de har brug for hjælp kan Randi deltage på dagen. D. 1. april 
finalestævne i Svendborg – Trine laver et program og ser om hun kan være der. 

4 GDPR- regler-O 
 

Aller sørger for at slette mailadresser på lærere der har tilmeldt sig stævner. Man må gemme dem 
man får i dette skoleår – derefter skal de slettes.  

5 Facebook side – hvad gør vi? Vi skal gøre noget ved vores Facebook side. Skal have flere ind på siden. 
Gode ideer fra en af vores unge mennesker☺. Vi lægger en plan til næste møde.  

6 Hvad gør vi med vores julemøde D+B Vi afholder ikke julemøde som planlagt. 
Ser om vi evt. kan afholde et påskemøde med spisning eller andet.  
Vi afholder et onlinemøde i stedet d. 10. dec. kl. 16.00.  

7 Evt.  Randi deltager sammen med Christian Ditlevsen til møde med SIKO i Odense hvor vi skal snakke 
om hvad skoleidrætten kan byde ind med i forhold til skolerne i Odense Kommune 

8 Punkter næste gang Rep. møde. 
Facebook side 

 


